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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 27 februari 2018, ingekomen op 28 februari 2018, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennisgenomen van de dumping van de minivarkentjes in 
Mill en de tientallen drugsvaten in Bergeijk en Sprundel?   
Antwoord: Ja 

 

2. Boswachters geven aan dat (drugsafval)dumpingen het grootste probleem 
vormen in het buitengebied, deelt dit college deze mening? Zo nee, waarom 
niet? 

Antwoord: Antwoord: Nee. Wij gaan uit van de informatie die wij krijgen van 

onze handhavingspartners. Daaruit blijkt dat (drugs) afvaldumpingen wel een 

serieus probleem zijn maar er spelen ook andere problemen in het buitengebied 

zoals de problematiek rondom stikstofdepositie, bodemverontreiniging en 

wildcrossen.  

 

3. Deelt dit college de mening van de PVV dat de provincie haar coördinerende 
rol tussen verschillende overheidslagen en instellingen onvoldoende inzet om de 
samenwerking voor een veiliger buitengebied te verbeteren.  
Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee. Voor de effectieve organisatie van toezicht en handhaving op 

onder meer drugsafvaldumpingen, stropen en wildcrossen in het buitengebied 

zijn wij initiatiefnemer en partner in het samenwerkingsverband Samen Sterk in 

Brabant (SSiB).  
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Door de steeds breder wordende samenwerking van 76 overheids- en 

particuliere organisaties en door de inzet van SSiB als netwerk van alle groene 

toezichthouders/handhavers worden niet alleen meer overtredingen 

geconstateerd maar worden er ook meer voorkomen. Daarbij zijn wij ook met 

deze partners initiatiefnemer en partner in een gezamenlijke aanpak tegen het 

dumpen van synthetische drugs.  

 

4. Deelt u de mening van de PVV dat (drugs)dumpers, stropers en criminelen vrij 
spel hebben in het Brabantse buitengebied? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee. Zie vraag 3.   

 

5. Kan dit college aangeven hoeveel (drugs)dumpingen er in 2017 zijn ontdekt 
in het Brabantse buitengebied? 

Antwoord: In 2017 zijn bij de politie 83 dumpingen in Noord-Brabant 

geregistreerd. Dit staat in een recent gepubliceerde rapportage van de politie.  

 

6. Kan dit college aangeven hoeveel criminelen zijn betrapt op 
(drugs)dumpingen? Graag een onderscheid tussen heterdaad en door 
opsporingsonderzoek. 
Antwoord: Nee, over deze informatie beschikken wij niet. Daar gaat de politie 

en het Openbaar Ministerie over. 

 

7. Deelt dit college de mening van de PVV dat dit college in drie jaar tijd geen 
serieuze maatregelen heeft getroffen om het Brabantse buitengebied veiliger te 
maken? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee. Zie vraag 3. 

 

8. Deelt dit college de mening van de PVV dat in samenwerking met de andere 
overheden en instellingen (zoals Veiligheidsregio’s, gemeenten, politie, 
marechaussee, terreinbeherende organisaties, Rijksoverheid en Waterschappen) 
een plan opgesteld moet worden om de pakkans van daders in het Brabantse 
buitengebied te vergroten? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Dergelijke plannen zijn al opgesteld, zie het antwoord bij vraag 3. 

 

9. Is dit college bereid om extra budget beschikbaar te stellen om het Brabantse 
buitengebied veilig te maken? Zo ja, hoeveel? 

Antwoord: Ja. Wij zijn voornemens uitvoering te geven aan Motie M22 

“Verbeterde surveillance in het buitengebied” van 21 april 2017. Hierin wordt 
aan GS verzocht ervoor te zorgen dat het project SSIB blijvend ingezet kan 

worden en hiervoor voldoende financiële en/of andere middelen beschikbaar te 

stellen.  

 

 

 

 

https://www.politie.nl/binaries/content/assets/politie/nieuws/2018/dumpingen-cijfers-2018.pdf
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Het is nu aan de Staten om te bepalen of hiervoor daadwerkelijk geld 

beschikbaar wordt gesteld. 

  

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


